

**R.E.A.C ELECT\*\*\*\* CO.,LTD.**

Date: October 31, 2017

To: Federal Communications Commission,  
Authorization & Evaluation Division,  
7435 Oakland Mills Road,  
Columbia, MD 21046

Re: Huawei Technologies Co., Ltd.  
FCC ID: QISCF20  
FCC Part 15C Certification  
Confidentiality Request

Gentlemen:

This letter is to comply with 47 CFR 0.457 and 0.459 pertaining to confidentiality material. Huawei Technologies Co., Ltd. requests that the following documents regarding this submission for FCC ID: QISCF20 be kept confidential:

Exhibit Type	File Name
Block Diagram	Block Diagram.pdf
Schematics	Schematic.pdf
Operational Description	Operational description.pdf
Part list	BOM.pdf

Those documents contain detailed system and equipment description and related information about the product which Huawei Technologies Co., Ltd. considers to be confidential proprietary, a custom design and, otherwise, not releasable to the general public. Since this design is a basis form which future technological products will evolve, Huawei Technologies Co., Ltd. considers this information would be of benefit to its competitors, and that the disclosure of the information in these documents would give competitors an unfair advantage in the market.

Yours Sincerely,

(翻译: 先生们:

这封信是遵守 47 CFR 0.457 和 0.459 有关保密材料。华为技术有限公司要求关于这对 FCC ID:提交下列文件 QISCF20 保密:

展览类型  
文件名称  
框图  
块 Diagram.pdf  
图表  
Schematic.pdf  
操作描述  
操作 description.pdf  
部分列表  
BOM.pdf

这些文档包含详细的系统和设备描述和相关的信息产品,华为技术有限公司有限公司认为是保密的专有的,一个定制的设计,否则,不是公众可发布。因为这个设计是一种基础形式,未来科技产品的发展,华为技术有限公司 Ltd.considers 此信息将有利于竞争对手,并且披露这些文件中的信息将使市场的竞争对手不公平的优势。

你的真诚)

Huawei Technologies Co., Ltd.